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We zijn weer los.  
 
Zowel qua wedstrijden - met de Outsidercup als grote 
ommekeer - als qua aanpassingen in de baan. De DG&CC 
heeft grootse plannen voor de komende jaren en doet die in 
dit nummer uit de doeken. 
 
Over los gesproken: we zien ook sommige mensen 
vertrekken, zoals Maria van de Golfshop. Michel van Zijl zit in 
de Verenigde Staten, Roland Escorcio de Brito vertrekt naar 
Portugal en Dorothea Piek en Erwin Otten zijn in datzelfde 
land ook druk bezig met het maken en realiseren van 
plannen. Er zijn meer leden die eropuit trekken, maar dan in 
groepen/groepjes en voor een kort tripje. We doen een greep 
uit de verzamelde verslagjes. De TC en de WeCo kunnen zich 
weer opmaken voor de drukte van 2022, en als u het nog niet 
wist, dat geldt ook voor de lustrumcommissie. De toekomst 
ziet er veelbelovend uit! 
 
De grootste ommekeer voor de redactie is echter dat 
Hanneke de kracht en de gretigheid terug heeft om haar werk 
als vormgever van de ZeijdeLinks te hervatten.  
 
We zijn erg verheugd dat ze weer terug is. Een goede reden 
om de ‘Negen holes met…’ eens iets dichter bij huis te 
houden. 
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Frits van der Heide 

Beste leden van golfvereniging de Drentsche, 
 
Inmiddels is het aantreden van deels uw nieuwe bestuur 
alweer bijna anderhalf jaar geleden.  
 
En helaas zijn wij nog niet één keer via een algemene 
ledenvergadering fysiek bij elkaar geweest. We hebben 
elkaar gelukkig wel op onze mooie golfbaan kunnen 
ontmoeten. Wij mogen ons gelukkig prijzen dat wij 
onze golfsport in deze coronatijd in de buitenlucht 
hebben kunnen blijven beoefenen, zij het met 
beperkingen. Het samenzijn na een wedstrijd of na een 
onderling rondje hebben we node gemist. Want voor 
velen van ons is de 19e hole ook niet onbelangrijk. Om 
van een lekkere hap of drankje te genieten en daarbij 
een goed gesprek. In het prachtig gelegen clubhuis of op 
het fantastisch aangelegde terras. Hopelijk is het einde 
van deze ongekende covid periode in zicht.  
 
Als bestuur willen we u allen graag voor het eind van dit 
jaar fysiek voor een algemene 
ledenvergadering ontmoeten, voor in ieder geval twee 
onderwerpen. 
In de eerste plaats zullen de statuten, in verband met 
nieuwe wetgeving: Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersonen (WBTR), moeten worden aangepast. Een 
kan alleen met instemming van de leden tijdens een 
algemene ledenvergadering plaatsvinden. Wij zijn met de 
voorbereidingen aan de slag en zullen u daarvan op de 
hoogte houden van hoe, wat en waarom.  
Daarnaast willen wij graag de plannen voor het volgende 
jaar met u delen. Een jaar waarin we het vierde lustrum 
van de vereniging de Drentsche gaan vieren. 
 
Als bestuur hebben wij samen met de DG&CC niet stil 
gezeten om tijdens de hele bijzondere covid periode het 
golfen op de Drentsche goed te managen. We zijn 
daardoor genoodzaakt geweest om de baanbezetting in 
te krimpen, terwijl juist door de omstandigheden de 
belangstelling voor de golfsport enorm is toegenomen. 
Daarnaast hebben we het nieuwe reserveringssysteem 
versneld in moeten voeren waarbij we ook met 
beperkingen en met kinderziekten zijn geconfronteerd. 
Het gevolg daarvan is geweest dat er vaker dan voorheen 
nee verkocht moest worden.  
 
Zoals wij ook al middels de Nieuwsbrief aan u hebben 
laten weten, heeft de baanbezetting onze grote 

aandacht. Vooralsnog denken we dat het 
reserveringssysteem voordelen oplevert maar het moet 
en kan nog wel efficiënter, we zullen u daarvan moeten 
kunnen overtuigen. Het is aan ons om dat te 
bewerkstelligen. 
 
Daartoe hebben wij een plan voor de baanbezetting 
samengesteld en aanbevelingen opgesteld waarvan wij 
denken dat dit meer ruimte biedt om ons mooie golfspel 
te beoefenen. En dat een voordeel oplevert voor u als 
leden, alsook voor greenfee spelers en lodge gasten.  
 
Binnenkort willen we dit in de commissie van overleg 
(CVO) bespreken met de DG&CC. Over de voortgang 
zullen wij u adequaat informeren. En wellicht zullen we 
ook proefondervindelijk onderzoek doen om het 
allerbeste programma te ontwikkelen waar we allemaal 
heel blij van worden en wat ervoor zorgt dat u volledig 
aan uw trekken komt. 
 
Met een vriendelijke groet en we ontmoeten elkaar 
graag op of rond de baan. 
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Als TC  zijn we heel blij dat onze commissie weer echt aan 
het werk mag. Twee achtereenvolgende jaren lagen alle 
teamindelingen voor 95% klaar, maar konden ze 
ongebruikt de lade weer in. We zijn ook erg blij te 
constateren dat het animo nog steeds volop bij de 
clubleden aanwezig is. Naast vele bekende namen 
constateren we met plezier dat ook een aantal nieuwe 
gezichten zich hebben aangemeld voor de competitie. 
 
Commissieleden 
Ook binnen de TC verwelkomen wij twee nieuwe leden. 
Namelijk Marijn de Lange en Bas Kramer. Hierbij stellen zij 
zich voor. 
 
Marijn: ‘Ik ben Marijn de Lange, 41 jaar en woonachtig in 
Tynaarlo. In het dagelijks leven geef ik gymnastiek op een 
basisschool in Groningen. Ik golf al langere tijd, maar sinds 
enkele jaren heb ik wat andere sporten betreft wat gas 
teruggenomen en ben ik meer en fanatieker gaan golfen. 
Wat me aanspreekt bij de Drentsche is de open instelling 
van de club en de mensen. Verschillende achtergronden 
en leeftijden met golf als gemeenschappelijke hobby. Als 
sportliefhebber vind ik het wedstrijdelement 
belangrijk, maar natuurlijk ook het onderdeel zijn van een 
leuk team. Daarom wil ik me, naast de competitie indeling, 
in de TC ook graag bezig gaan houden met het organiseren 
van trainingen en andere leuke activiteiten voor 
competitieteams.’ 
 
Bas: ‘Zo'n 15 jaar geleden ben ik via een groep 
hockeyvrienden met golf in aanraking gekomen. 
Aanvankelijk een paar keer per jaar, maar nadat ik het GVB 

heb gehaald, en wat vaker ging spelen werd ik steeds 
enthousiaster. Dankzij veel lessen en veel spelen is de 
handicap tot nu toe steeds naar beneden gegaan.  
Hockey is nog steeds een belangrijke sport voor me. Ik 
speel af en toe mee met de veteranen van Assen, en geef 
daar aan twee jeugdteams training. Daarnaast verzorg ik 
de keeperstraining voor de jeugd. 
In de TC hoop ik mijn ervaringen van het sporten op hoog 
niveau en het trainen van teams op verschillende 
niveaus mee te kunnen nemen bij het indelen en 
voorbereiden van de teams op de verschillende 
competities. Ik werk als ICT'er in een ziekenhuis, ben 
getrouwd, en heb twee (inmiddels uithuizige) dochters.’ 
 
Niels van der Weerd heeft afscheid genomen van het TC, 
omdat het niet meer te verenigen was met zijn 
werkzaamheden. Niels, dank voor je enthousiaste inzet en 
we ontmoeten je graag weer in de baan!! 
 
Competitie 2022 
Als TC gaan we aan de slag met de indelingen voor het 
competitiejaar 2022. Deze hopen wij voor 1 oktober 
gereed te hebben en daarna delen we dat uiteraard met 
de inschrijvers. 
 
Wij kijken uit naar een mooi competitieseizoen! 
 
 
Jack Van de Palen 
Marijn de Lange 
Bas Kramer 
Agatha Dooper 

Na twee jaar eindelijk weer competitie 
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We hebben met regelmaat contact met Michel van Zijl, die 
voor college golf naar de Verenigde Staten is afgereisd en 
willen de leden ook graag van zijn belevenissen daar op de 
hoogte houden 
 
Michel, hoe is de start van je avontuur in de States 
vergaan? 
‘Na een lange reis die om twee uur ’s 
nachts begon en met zeven uur 
tijdsverschil was ik behoorlijk moe. De 
volgende dag ben ik lopend naar de 
golfbaan gegaan. Mijn eerste ronde hier 
ging erg lekker: 17 parren en 1 birdie.  
 
Wat huisvesting betreft hebben wij twee 
appartementen met het team, eentje 
met twee kamers en vijf personen en een 
met drie kamers en zes personen, daar 
zit ik in. Het is soms wel lastig, omdat niet 
iedereen hier zit met het doel om 
professional te worden, dus sommigen 
blijven tot laat hangen in de woonkamer 
met veel lawaai terwijl ik vroeg probeer 
te slapen zodat ik de volgende dag vroeg 
en uitgerust kan beginnen.  
 
Mijn studie is Business, het is tot nu toe allemaal goed te 
combineren gelukkig.  
Het niveau is redelijk gelijk aan de mbo-opleiding die ik in 
Nederland heb gedaan dus dat scheelt wel. Er zijn wel 
wat mensen waar ik in de klas mee omga. Daarbuiten niet 
zo heel erg. Ook in Nederland heb ik buiten het golfen 
niet veel kennissen dus dat zal ook wel aan mij liggen, 
maar ik ben daar ook niet super erg op uit.’ 
 
Hoe ziet een normale dag eruit? Vroeg in de sportschool, 
zag ik... 
‘Haha ja klopt. Iets waar ik in Nederland best wel moeite 
mee had, vind ik hier om de een of andere reden toch wel 
heel erg leuk, dus ik ga zes keer per week naar de 
sportschool en een dag in het weekend neem ik een 
rustdag. Ik vind het wel lekker om in de ochtend te gaan. 
De wekker gaat om 04:45 uur en dan wat ontbijten en 
naar de sportschool lopen. Wanneer ik terug ben ga ik 
douchen en naar het ontbijt in de kantine van school, 
daarna naar school en dan naar de golfbaan. In de avond 
redelijk vroeg naar bed. Op deze manier heb ik het gevoel 
dat ik win ten opzichte van mijn teamgenoten.  
 
Als ik terugkom van ontbijt in de kantine slapen zij nog 

terwijl ik al 2,5 uur bezig ben geweest, dus dat geeft een 
extra soort motivatie.  
 
De coach is minder actief dan ik had verwacht. Als wij in 
de baan zijn, rijdt hij rond in de buggy maar geeft niet 
echt aanwijzingen, alleen de algemene dingen. Ook swing 
technisch zegt hij niks, dat wist ik van tevoren al wel dus 

ik heb nog regelmatig contact met Sven wat mijn swing 
betreft, maar ook voor andere dingen die niks met golf te 
maken hebben.’ 
 
Je hebt al twee toernooien achter de kiezen? 
‘Ja klopt. Het eerste toernooi was op onze thuisbaan en 
die heb ik gewonnen met 67 (-4). Die ronde ging best oké 
dus was een goed begin, dat was dan ook de reden dat ik 
Athlete of the Week ben geworden van onze conference. 
Onze conference is Iowa en omstreken. Het tweede 
toernooi ging waardeloos. Ik speelde helemaal niet lekker 
en het liep ook niet, ik maakte 82 (+10) dus dat is veel te 
veel. Op mijn website www.michelvanzijl.nl geef ik ook na 
elke wedstrijd een verslag dat online komt te staan.  
 
We hebben tot midden oktober bijna elke week een 
wedstrijd. Daarna pas weer ergens in maart, geloof ik. Dit 
semester zijn er weinig echt hele grote of belangrijke 
wedstrijden. Wedstrijden in het volgende semester zijn 
wel belangrijker. Dan zijn de Regionals en Nationals. Als 
wij bij de top 3 in de Regionals zitten, gaan wij naar de 
Nationals. In principe gaat dat wel lukken, vorig jaar 
werden wij net tweede en het gat naar de derde plek was 
iets van 45 slagen. De Nationals zijn 17 tot en met 20 
mei.’ 

Joke van der Ven 

Impressions from Iowa 
Eric Afman 
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Nog leuke dingen te doen buiten golf en studie? 
‘Fort Dodge is niet echt ‘the place to be’ dus er is niet 
heel veel te doen hier. Het is ook wel lastig dat ik niet 
echt zelfstandig kan zijn om ergens heen te gaan omdat ik  
een auto heb en alles te ver weg is om te lopen. Verder 
moet ik ook eerlijk zijn dat ik de feestjes ook niet echt 
opzoek, dat is namelijk niet de reden dat ik zoveel geld 
betaal om in Amerika college golf te kunnen doen. Dat 
doe ik om een betere golfer te worden en uiteindelijk de 
TOUR te halen. Als ik naar feestjes zou willen gaan kan ik 
net zo goed in Nederland blijven.’ 
 

Ledenlijst op DGCC.nl 
 
De Ledenlijst was op onze website niet voor iedereen even gemakkelijk te vinden. Daarom hebben we die op een 
iets logischer plek neergezet. Als je nu onder Vereniging in het menu op De Drentsche klikt, zie je onderaan de 
pagina Ledenlijst staan. Als je die aanklikt, moet je even inloggen met je lidcode en bijbehorend wachtwoord en 
dan ben je er al. Je kunt ook de volgende link in je favorieten bewaren: https://drentsche.e-golf4u.nl/leden/iframe/
relatie (ook dan moet je inloggen). Veel plezier met het leggen van alle contacten! 
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Joke van der Ven B. Bie 
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Uitjes 
Eric Afman 

We zijn natuurlijk heel veel met elkaar op onze eigen 
mooie baan te vinden. Maar af en toe is het ook wel eens 
leuk er met een groep of groepje op uit te gaan. Een greep 
uit de uitjes van deze (na)zomer. 
 
Uitje Herenmiddag 
Donderdag 9 september was de mooiste nazomerdag van 
2021. Op de heenreis bewonderend langs Meyer Werft en 
de 337 meter lange AIDAcosma die daar wordt gebouwd. 
Nadat organisator John Slagter de coronastress bij Frau 
Wichmann had weggenomen 18 holes stableford op een 
knalgroene GC Gutshof in Papenburg. Bitterballen bij de 
borrel gevolgd door anständiges Essen. Schnitzels, 
Bratkartoffeln, dat soort werk. We verheugen ons erg op 
de volgende keer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uitje Damesochtend 
Ook de Damesochtend organiseert elk jaar een uitje naar 
een andere golfbaan. Voor deze editie was de keus 
gevallen op De Hildenberg te Appelscha. Met 25 dames 
hebben we onder een strak blauwe lucht genoten van 
deze dag. Na 9 holes werden de dames getrakteerd op 
een heerlijke lunch en na nog eens 9 holes stond er een 
heerlijke borrelplank met borrel klaar voor de dames. 

Uitje redactie 
Op 6 augustus bezochten Joke en Eric, namens De 
Drentsche, golfbaan Prise d'Eau bij Tilburg voor de 
Zilveren Ganzenveer, een wedstrijd voor redacties en 
websitecommissies. Heen en terug was het 5,5 uur rijden 

voor een wedstrijd die 5,5 uur(!) duurde. Ze hebben geen 
potten gebroken (en hoeven het de volgende keer dus 
ook niet te organiseren), maar konden wel onze mooie 
papieren clubblad onder de aandacht brengen. 
 

Uitje Dik Boers 
Dik Boers is iemand die altijd op de golfbaan aanwezig is 
en als hij er is, is hij wel druk bezig met het organiseren 
van een wedstrijd of andere zaken in goede banen te 
leiden. Hoog tijd om hem eens als gast mee te nemen 
naar een wedstrijd op Bernardus, dacht een anonieme 
gulle gever. Dan hoefde hij alleen maar te scoren. Of dat 
gelukt is, laten we in het midden, maar hij heeft het wel 
uitstekend naar zijn zin gehad… 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uitje Heren 2 36 holes 
In het voorjaar had Heren 2 36 holes de interne 
competitie gewonnen en mochten ze een leuke baan 
uitzoeken om te gaan spelen. Dat is De Rosendaelsche bij 
Arnhem geworden. Een prachtige en gezien de scores niet 
hele makkelijke baan en naderhand een lekkere maaltijd. 
Dan wil iedereen wel een interne competitie winnen. 
Maar volgend jaar toch maar weer een gewone NGF-
competitie. 
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Het is weer eens een echte ‘Hollandse’ zomer met 
regenbuien, van zwaar bewolkt met onweer tot ook 
mooie strakblauwe luchten.  
Gelukkig bleven we gevrijwaard van zeer heftige regen 
zoals in Limburg en de buurlanden, maar delen van de 
baan hadden het toch zwaar.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De greenkeepers konden soms de baan niet in om te 
maaien, waarbij ze zelfs een volle zaterdag met man en 
macht de opgelopen achterstand moesten inhalen. 
 
Over maaien gesproken: wat kunnen we met elkaar 
klagen over de hoge rough: ‘Niet normaal zo hoog en 
zoveel. Al direct na de afslag bal kwijt, da’s toch niet 
leuk?’ Het is ook niet leuk, maar als je geen goede slag 
maakt, word je gestraft (vergelijk afslaan voor een vijver, 
bijvoorbeeld Wit 2, slechte slag: bal kwijt) en je kan 
natuurlijk ook van Rood afslaan. Het grappige is dat de 
dames veel minder klagen. En… wel eens op andere 
banen gespeeld? Net zo erg of nog veel erger, maar het 
frustreert wel.  
 
Over frustratie gesproken: als marshall, maar ook als ik 
zelf speel, zie ik te regelmatig grove schendingen van de 
omgangsvormen of wel de etiquetteregels: 
 

 Trolleys en (nog erger buggy’s) op plaatsen waar dat 
niet hoort. Soms bijna op de green, veelal op en over de 
voorgreen, tussen green en bunkers door. Op het eiland 
van Geel 8.                   

 We willen allemaal onze stokken het liefst zo dicht 
mogelijk bij ons hebben. Dat kan alleen als je met de tas 
op de rug gaat, anders graag ‘gewoon’ niet daar waar 
het niet hoort. 

 Reparatie van pitch marks, ook al zijn ze niet van jou, 
kleine moeite om zo’n putje even te repareren. 

 Bunkers aanharken, doe het ‘gewoon.’ 

 Veiligheid in de baan: ik vraag dit mede namens de 
greenkeepers. Greenkeepers hebben altijd voorrang 
(ook al is er geen zwaailicht: sommige machines hebben 
geen zwaailicht!). 

 Respect voor anderen en afspraken: het op tijd starten, 
dus ook niet te vroeg! Ruimte laten, niet ‘duwen’, wel 
doorlopen en indien nodig doorlaten maar dan wel op 
een verstandige manier: slaan als het kan en meelopen 
met de door te laten flight, pas de zogenaamde ‘call 
hole’ toe: laat de volgende flight alvast afslaan op een 
Par 3 alvorens te putten en daarna de flight door laten. 
Aan de kant staan en wachten totdat de hele flight 
voorbijgaat en buiten schootsafstand komt duurt veel 
te lang. Doorgelaten worden is geen recht, al helemaal 
niet als er vóór je aansluiting is.  

 
Het is vrij normaal circa twee uur over negen holes te 
doen: sneller is misschien leuk, maar is geen doel op zich.  
 
Als u denkt ‘dat zijn allemaal lodgegasten en greenfee 
spelers, onze leden doen zoiets niet’, laat mij u dan 
vertellen dat dat meestal niet zo is. Gasten gedragen zich 
in het algemeen als gasten, het zijn de leden die denken 
dat ze ‘thuis’ zijn en zelf wel bepalen wat wel en niet kan. 
 
Beetje lullig stukkie. Even wat anders. 
 
De hele zomer door hebben we kunnen genieten van een 
steeds grotere diversiteit aan planten. De ingezaaide 
stukken op Rood deden het niet zo goed als gehoopt, 
maar toch bloeiden daar o.a. margrietjes, korenbloem, 
gele kamille en het muskuskaarsjeskruid (foto). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De kleine watersalamander op de foto (in zogenaamde 
landfase) is in de vroege ochtenduren o.a. te vinden op de 
green van Wit 5, maar ook elders in de buurt van water.  

Bart Snijders 
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Joke van der Ven Bart Snijders 
De vrijwilligersgroep heeft het ven links van de Par 3 op 
Rood 6 opgeschoond, dit levert weer een prachtige 
doorkijk op. De heidevelden zijn geschoond, daar heeft u 
de afgelopen maand volop van kunnen genieten. Op de 
voor het oog wilde stukken bij de afslagen Geel 6 en 
Rood 7 komt het twee jaar geleden uitgestrooide 
heidemaaisel tot leven. Kleine plantjes van circa 10 - 15 
cm groot stonden al in bloei. Het blijft fascinerend te zien 
hoe de baan en de daar omheen liggende natuur zich 
ontwikkelt. 
 
Gebleken is dat insectenhotels een grote bijdrage kunnen 
leveren aan de bestrijding van de processierups. Siemen 

de Jong wil graag samen met jullie komende winter 
dergelijke hotels bouwen. Wie zich aangesproken voelt 
kan zich bij hem melden. Komende winter zal de 
zaagploeg onder leiding van Wim weer aan de slag gaan. 
Nog lang niet alle dode fijnsparren en essen zijn 
verwijderd. Verder zorgen zij ook voor grootschalig 
onderhoud van de bospercelen.  
 
Geniet komende periode van de herfst. De kleurenpracht 
van de liquidamber op Rood 6, de enorme 
verscheidenheid aan paddenstoelen en al het moois wat 
‘onze’ prachtbaan te bieden heeft. 
En oh ja… onthaast een beetje! 

De favoriete hole van … Herman Bessem 
Joke van der Ven 

83 jaar geleden is hij geboren op Celebes als jongste van 
vier kinderen. Zijn vader, die een beurs kreeg van 
defensie, had de keuze om in Nederland 40 jaar dienst te 
doen als arts in het leger als tegenprestatie voor die 
beurs, of 20 jaar in Indonesië. Hij koos voor het laatste. 
Niet wetend uiteraard dat de oorlog uitbrak.  
 
Toen het gezin in 1946 in Rotterdam arriveerde en al snel 
naar Amsterdam verhuisde, moest vader nog weer voor 
vijf jaar lang terug, want zijn 20 jaar zat er niet op. ‘Ze 
waren heel streng toen. 
Bovendien kreeg hij tijdens de 
oorlog niets uitbetaald.’ ‘Maar 
waar leefden je moeder en 
jullie dan van?’ Herman is even 
heel stil. ‘Dat weet ik eigenlijk 
niet. Misschien van de 
bijstand?’ ‘Heb je dat geskipt?’ 
‘Dat denk ik ja.’ 
 
Herman heeft zijn vader 
nauwelijks echt meegemaakt. 
Zelf is hij net als zijn broer 
medicijnen gaan studeren in 
Amsterdam en heeft hij zijn 
werkende leven lang als 
sportarts een bijdrage geleverd 
aan de gezondheidszorg in 
Nederland. De laatste 20 jaar 
als sportarts bij het Sport 
Medisch Adviescentrum 
Groningen. Ook was hij keuringsarts voor dienstplichtige 
soldaten. 
 
Met golfen is hij in 2001 begonnen, samen met Bart 
Snijders en diens toenmalige echtgenote bij de Golferij in 

Eelde. Leerde daar Bob Nieuwenhout kennen en ging 
mee eerst via Tienderveen en zodra de DG&CC begon 
werd hij lid in Zeijerveen. Schreef zelfs nog even voor de 
ZeijdeLinks. Kreeg lessen van Bob, Joost Hage en Paul 
Karremans. 
 
Wekelijks speelt hij nog minstens drie keer: twee keer 9 
holes met zijn vrouw, op de herenmiddag loopt hij de 18 
holes. Van de dubbele longontsteking met 
bloedvergiftiging in 2016 is hij goed hersteld. Het was op 

het nippertje. ‘Toen de verpleegster 
wegging ’s nachts en er alleen een klein 
lampje bleef branden, dacht ik: zo ziet 
het er dus uit als je opgebaard ligt.’ En 
hij lacht opnieuw zijn karakteristieke, 
korte, soms hoog uitschietende 
Herman lachje.  
 
Hole acht van geel, met de green op 
het eiland, is zijn favoriet. ‘Waarom?’ 
‘Omdat ie zo uitdagend is! De kunst is 
om met de tweede slag op de green te 
komen. Soms lukt dat.’ 
 
De afslag is prima. Hij ligt op ruim 100 
meter, dus het zou moeten kunnen. 
Met de tweede slag ligt de bal in het 
water. Bij de derde slag opnieuw. ‘Is 
het nog steeds je favoriete hole 
Herman’, is mijn ietwat vileine vraag. 
Herman stopt zijn stok in de tas. Lacht 

opnieuw zijn karakteristieke lachje en besluit: ‘Ik sla hem 
nu verder over!’  
 
Na twee uiterst genoeglijke uurtjes op Geel sluiten we de 
middag af met een glas wit en een glas rood. 
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Het interview is oorspronkelijk gepland in het clubhuis of 
op het terras, maar Roland Escorcio de Brito heeft het 
druk en biedt als alternatief aan om bij hem thuis in Peize 
te komen eten. Dat is de gastheer die hij is, net als vele 
andere leden van onze vereniging heb ik al diverse keren 
met verschillende groepen en 
groepjes van zijn gastvrijheid en 
kookkunsten mogen genieten. 
Passend dat we voor deze 
gelegenheid (en voor het laatst) 
dan ook weer hier belanden. 
Binnenkort komen de verhuizers 
alles leeghalen. 
 
Roland komt van het eiland Porto 
Santo, bij Madeira, is dus 
Portugees van geboorte, maar is 
inmiddels langer in Nederland 
dan in Portugal. Wat heb je zoal 
gedaan en hoe ben je hier op 
deze prachtige plek in Peize 
terechtgekomen? 
‘Voor mijn studie heb ik in de 
horeca gewerkt, daarna een jaar 
in het UMCG en nu al 25 jaar bij 
de GGD. In 1985 heb ik eerst in 
Groningen gewoond, na een 
jaartje ben ik naar Een verhuisd 
en sinds 1995 woon ik in Peize in 
dit prachtige huis met 
uitgebreide tuin, die ik zelf 
ontworpen heb. Ik haal ingrediënten voor mijn 
maaltijden vaak uit eigen tuin [tot de kippen aan toe, 
weet ik nog – EA], ik mag erg graag koken en deel dat 
graag met anderen. Straks in Porto Santo wil ik ook weer 
van alles doen met mijn tuin. Het eerste wat je er zult 
tegenkomen heb ik al laten maken en wordt met alle 
andere spullen die ik meeneem per container naar het 
eiland verscheept: een mooi Drents hek, ook wel bekend 
als wringhek, van eikenhout met een Drentse kei als 
contragewicht. Op het hek staat de tekst ‘Hier kom ik 
weg.’ Van Skik, en net zoals in Assen te zien. Zo neem ik 
een stukje Drenthe mee.’ 
 
Dertien jaar geleden kwam ik Roland voor het eerst 
tegen, toen hij net lid was van De Drentsche. Een 
markante persoonlijkheid, ik heb wat van zijn directheid 
proberen af te halen, al is die nooit helemaal verdwenen. 
Je kunt Roland wel uit Portugal halen, maar de Portugees 
niet (helemaal) uit Roland. Hij is altijd op en top gekleed 

op de baan en in het clubhuis. Maak niet de fout een 
compliment te maken over een mooi geslagen bal als die 
dat niet is, dat wordt niet gewaardeerd. Goede 
vriendschappen wel. En daar kijkt hij hier met veel 
voldoening op terug. Behalve als speler is Roland ook als 

vrijwilliger actief geweest, in de 
Wedstrijdcommissie en als wedstrijdleider 
en clubavond host. Het golfen heeft hem 
heel veel gebracht: plezier, vrienden, 
geweldige mensen leren kennen. 
 
Wie tref je straks aan op Porto Santo en 
wat ben je van plan? 
‘Ik heb vijf broers en zussen, waarvan er 
drie ook elders in Europa zijn gaan wonen. 
Twee daarvan komen ook weer naar het 
eiland, dus op eentje na zijn we straks 
weer bij elkaar. Ik verhuur er een huis dat 
mijn zus onderhoudt, en waar al diverse 
leden tijdens hun verblijf op het eiland 
hebben verbleven. Daarnaast heb ik nu 
een huis gekocht dat ik door mijn neven 
laat verbouwen en waar ik ook qua tuin 
grootse plannen mee heb. Helaas is het te 
duur om mijn verzameling planten te 
verschepen. De eerste maanden zal ik het 
nog rustig aan doen, dit jaar moeten de 
vergunningen voor de verbouwing van 
mijn huis rond zijn en hopelijk beginnen we 
dan met het verbouwen van het huis, dat 
heel luxe en toegankelijk wordt.’ 

 
En buitenshuis? 
‘Ik heb plannen met de enige golfbaan op Porto Santo. 
Het eiland heeft zo’n 6000 inwoners, en ik wil voor hen 
een vast laag bedrag voor een week onbeperkt spelen 
regelen. Als die mensen dan eenmaal op de baan zijn, 
zullen ze er ook vaker blijven eten en drinken. Ook kan de 
efficiency op het golfterrein wel beter. Ik zou ook voor 
het ziekenhuis kunnen gaan werken, maar dan maximaal 
drie dagen en alleen als consultant. Geen cao’s meer. 
Verder zou ik het leuk vinden om mensen te ontvangen 
voor één avond bij mij thuis en dan een heel pakket met  
Het moge duidelijk zijn dat Roland een erg ondernemend 
persoon is. Ik heb er alle vertrouwen in dat hij daar net 
zo gastvrij is en zijn vrienden en andere bezoekers 
hartelijk ontvangt. Wie contact wil opnemen, kan dat 
doen via britocasa@portosanto.nl. Zijn belangrijkste 
boodschap ter afscheid: ‘Hoe geweldig ik heb genoten 
van alle vrienden en warmte om me heen.’ 

Roland opent een nieuw hek 
Eric Afman 
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Joke van der Ven De swing van een winnaar 
Koen Hazekamp 

 

De TT Assen is al jaren dé trots van de Drentse 
hoofdstad. Maar waar je in de stad dat enthousiasme 
goed kan voelen, blijft het op de Drentsche vaak bij 
brullende motoren ergens in de verte.  
 
Toch leek het dat weekend in juni heel even alsof de 
golfbaan pal naast het circuit lag. Toen Yahama-coureur 
Fabio Quartararo na een spannende Dutch GP als 
winnaar over de finishlijn kwam, reed hij rechtdoor bij de 
Haarbocht, gaf hij zijn motor aan een toegesnelde 
marshall en sprong hij in de armen van een teamlid.  
 
Eenmaal uitgeknuffeld gaf deze hem een driver en een 
golfbal, waarna Fabio – nog volledig ingepakt – de bal 
een beetje knullig de lucht in stuurde. Maar hoe kwam 
de Franse motorcoureur eigenlijk tot deze komische 
viering?  
 
Het is dinsdag 22 juni als Fabio samen met zijn assistent 
Tom en medecoureur Sam Lowes voor het eerst de 

golfbaan bezoekt. Het drietal krijgt een rondleiding van 
marshall Gerrit en heeft dikke pret op de driving range. 
Vooral de honkbal-achtige golfswing van Tom wordt al 
schaterlachend bekeken. Daarna zijn ze iedere dag 
geweest, zo vertelt Fabio later aan diverse media, onder  
andere met conculega Tony Arbolino. Het gezelschap 
had onwijs veel lol, zo blijkt ook uit de serie filmpjes die 
op sociale media verscheen, en bedacht een passende 
viering als een van hen de race zou winnen. Er werd een 
driver aangekocht en een driving rangebal ontvreemd.  
 
Maar alles kwam pas bij elkaar op het moment dat 
Quartararo ook werkelijk de Grand Prix op zijn naam 
schreef.  
 
Nu zullen miljoenen kijkers op de buis en op sociale 
media de TT Assen niet alleen herinneren als MotoGP 
gastheer, maar ook als een plek waar je prima kan golfen  
Al is het voor de veiligheid van het publiek misschien 
beter om dat enkel op de golfbaan te doen… 
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Ze komt me stralend tegemoet lopen. Gekleed in de 
Hollandse driekleur en een zwart witte paraplu, want ja, 
Buienradar heeft het ook niet altijd goed. We maken 
tempo, want we zouden Wit lopen. Op weg naar de hole 
zegt ze loud and clear: ‘Vanmorgen sprak ik mezelf nog 
toe: Blijf in het nu! Zo probeer ik mezelf elke dag bij de 
les te houden. Het heeft geen zin om over de toekomst 
na te denken.’  
 
Voor me uit loopt Hanneke Kok. Op 28 augustus vorig 
jaar kreeg ze de mededeling dat er borstkanker was 
geconstateerd en na biopten, MRI-scan, CT- en PET-
scan, bleek dat de kanker was uitgezaaid. Aan haar 
energieke loop is ruim 
een jaar later niets te 
merken. Ze lééft en 
hoe! 
 
Vóór en na? 
We lopen Wit. Hanneke 
heeft de meest ronde 
swing die je je voor kunt 
stellen en slaat dus 
enorm ver af. Stabiel en 
geconcentreerd. 
Hoewel de concentratie 
na maandenlange 
chemokuren en 
bestralingen soms een 
probleem is. Haar 
handicap heeft ze 
behouden, ze speelt 
nog steeds op een 
niveau van ca. 17 WHS.  
 
Is er voor jou een 
periode vóór en na de 
kanker? 
Hanneke: ‘Ab-so-luut! 
Er is echt een leven voor en na! Wie eenmaal kanker 
heeft gehad raakt dat tussen de oren nooit meer kwijt.’ 
 
Wat is het meest erge wat je is bijgebleven? 
Hanneke: ‘Misschien wel die zaterdagavond na de 
operatie op 30 september. Ik was thuis, kreeg koorts en 
de wond lekte. Ik ben meteen naar de spoedeisende 
hulp gegaan en moest daar vervolgens lang wachten op 
artsen, want die moesten opgeroepen worden. En dan 

ook nog in coronatijd. Ik was al heel blij dat de operatie 
doorging, maar daar zitten was wel echt heel spannend. 
Je bent heel kwetsbaar en misschien loop je daar 
misschien ook nog corona op.’ En als we midden op hole 
7 stilstaan omdat we een einzelgänger door hebben 
gelaten, zucht ze ineens: ‘Het was natuurlijk allemaal 
erg… het hele jaar…Sowieso dat je echt geconfronteerd 
wordt met de dood, was best heftig. Ik merkte dat ik 
niet echt bang was, maar vooral vragen had als: moet 
het nu al ophouden? Was dit het dan?’ 
 
En het mooiste? 
Hanneke: ‘Ik ben vooral bewuster gaan leven. Elke dag 

opnieuw. We zijn bijvoorbeeld 
pas verhuisd naar Groningen. Dat 
was een gigantische klus, want in 
Tynaarlo hadden we heel veel 
ruimte, met een grote tuin en 
schuur, maar dat was alles bij 
elkaar ook wel heftig. Maar als ik 
nu ’s morgens wakker word en in 
mijn draaistoel aan een kopje 
koffie zit en uitkijk over 
Groningen, Haren en bij helder 
weer nog verder, dan geniet ik zó 
enorm. Dat ik hier nog mag 
zitten, dat ik hiervan mag 
genieten, noem het pure 
dankbaarheid. Tegelijkertijd ben 
ik ook wat ‘onbezonnenheid’ 
kwijtgeraakt. Ik had altijd het 
gevoel gehad dat ik nog een jaar 
of achttien was, lekker keten, 
vooral veel lol hebben waar het 
ook maar kon, maar dat is nu 
echt veranderd… En: laat ik dat 
vooral niet vergeten: in die hele 
zware tijd was Gerrie (haar 
partner) er elke dag voor mij. 

Hoe beroerd ik me ook voelde, we zijn elke dag wezen 
lopen. Soms maar tien minuten, soms ook een half uur 
of een uur. Daardoor, en dat had ik natuurlijk al, heb ik 
steeds een goede basisconditie gehad, en dat heeft me 
enorm geholpen.’ 
 
Terug naar het leven vóór die tijd. Wat deed je? 
Hanneke: ‘Ik heb de directiesecretaresse opleiding bij 
Schoevers in Arnhem gedaan, woonde in Zwolle. Op  

Joke van der Ven 



15 

 

Joke van der Ven 
mijn 20ste ben ik verhuisd naar Groningen en werkte 
fulltime. Een paar jaar later ben ik gestopt met werken 
omdat ik zwanger was. Mijn zoon was nog maar een paar 
weken oud toen ik een telefoontje kreeg van de directie: 
‘Hanneke, help! Je opvolgster snapt er niets van, kun je 
niet terugkomen?’ Ik heb toen bedongen dat ik een 
computer zou krijgen en een 
Lundiakast en meer van dat spul.  
Zo zat ik ’s avonds als mijn zoon op 
bed lag, allerlei dictaten die ik op 
band aangeleverd kreeg uit te 
werken, deed de boekhouding etc.’ 
 
Je was dus de eerste thuiswerker 
toen? 
Hanneke: ‘Haha, zo heb ik er nog 
nooit over gedacht! Maar nu je het 
zegt ja. Soms zat ik ’s middags in de 
tuin te werken als mijn zoon sliep. 
Nadat mijn beide zoons wat groter 
werden heb ik het werken 
uitgebreid, dus ik ben altijd actief 
gebleven ja.’ 
 

Golfen? Ik leer het nooit! 
En wanneer ben je gaan golfen? 
Hanneke: ‘In 2005. Eerst op de Golferij en daarna zijn we 
een vijfdaagse clinic gaan doen bij Golf du Perche, onder 
Parijs. Súperleuk, maar ik kon er echt geen hout van en 
zei tegen Gerrie, dit is echt mijn sport niet hoor! Maar 

weer terug op de Golferij ging het 
ietsje beter en daarna heeft Joop 
Onnekink hier op de DG&CC mijn 
GVB afgenomen. Daarna werd ik niet 
een beetje enthousiast! Nu zijn al 
onze vakanties golfvakanties, dus 
hoe gekker wil je het hebben.’ 
 
Als we even later aan de koffie zitten 
op het terras, genieten we beide van 
een mooie par op de laatste hole. 
Het leven is mooi. Vandaag. Nu.  

En wie daarvan vergeet te genieten, 
mist iets belangrijks. Hanneke weet 
het als geen ander. 

Op de redactie kwam een ietwat vreemde foto van 
Janny Vierkant binnen. We vroegen haar naar de 
toedracht. 
 
‘Op donderdag 19 augustus speelde ik de 
avondvierdaagse. Mijn afslag op wit 6 belandde onder 
de boom aan de rechterkant. Ik had twee opties: met 
een ijzer terug naar de fairway of met mijn favoriete 
houten 7 meters maken. Ik koos voor de houten 7. De 
afstand was prima en mijn swing was (zoals te zien op 
de foto die Klaske Brink maakte) goed uitgevoerd.’ 

Hangt Janny de club aan de wilgen? 
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Op 5 september hield de jeugdcommissie van de 
Drentsche een Open Dag voor Jeugdleden en hun 
ouders. Gedurende deze middag konden jonge spelers 
op speelse wijze kennis maken met 
de golfsport.  
 
Zo waren op de putting green 
obstakels en cirkeltjes neergelegd, 
stond op de chipping green een 
netje inclusief bulls eye, en lagen op 
de driving range zelfs tees en ballen. 
Allemaal bedoeld om een indruk te 
geven waar het lastige spelletje nou 
eigenlijk om draait.  
 
Twintig jonge golfers kwamen op het evenement af. Na 
een welkomstspeech, verzorgd door Beppy van de 

jeugdcommissie, gevolgd door een korte uitleg door Ian 
van de golfschool, werden de kinderen aan het werk 
gezet, terwijl de meegekomen (groot)ouders op het 

terras al koffiedrinkend naar hun 
zwoegende kroost mochten kijken.  
 
Na al het putten, chippen en slaan 
onder een stralende zon vond het 
jeugdige gezelschap wat schaduw 
onder een boom bij de driving range. 
Toen kwam het bericht dat 
jeugdspeler Luca in zijn categorie 
eerste was geworden bij de NJGT in 
Glimmen.  

 
Er werd met ijs en ranja vrolijk geproost, als afsluiting van 
een geslaagde middag.  

Koen Hazekamp 
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In gesprek met Paul Kamstra 
Joke van der Ven 

Het is dinsdagochtend 13 september. Die avond zal 
demissionair premier Mark Rutte en demissionair 
minister Hugo de Jonge, tijdens de 41e persconferentie, 
de coronapas introduceren voor de horeca. Ik zit met 
Paul Kamstra in het clubhuis en vraag hem: ’Dat gaat dus 
ook hier voor het clubhuis en het terras gelden?’ Paul 
kijkt me aan en zegt: ‘Tja, dat moeten we nog afwachten, 
het is de zoveelste maatregel waarvan we nog niet echt 
weten hoe dat uit zal pakken.’ Paul is overduidelijk in een 
reflectieve modus. Rustig. Neemt alle tijd om na te 
denken, terug te blikken en zorgvuldig te formuleren. En 
geeft daarmee een prachtig inkijkje in hoe hij zijn werk 
ervaart, sinds hij sinds 1 maart 2020 directeur is 
geworden. In die anderhalf jaar is er veel gebeurd. 
 
Opeens vraagt 
Paul me: ‘Hoe 
vond jij het 
zaterdag?’ 
‘Ik?’ 
‘Ja!’ 
‘Ik vond het 
fantastisch. Ik 
was zelfs 
ontroerd toen 
ik die vier 
vrouwen zag in 
hun prachtige 
groene pakjes 
met die superleuke mutsjes op. Ik realiseerde me dat dit 
voor het eerst was dat ik op de baan ervaarde dat het 
‘oude normaal’ er weer was. En verder vond ik de 
organisatie super. Soep en broodjes bij ontvangst, 
georganiseerd in kleine groepen, waardoor je nooit het 
gevoel had dat het echt druk werd. Een heerlijk maal met 
een drankje na negen holes, uitgeserveerd door onder 
andere jou en Frits. En daarna in klein gezelschap onder 
de tent. Bijzonder vond ik het!’ 
 
Reset 
Paul: ‘Ja, mooi is dat dat je het nu als bijzonder ervaart, 
want de Outsidercup was altijd een vanzelfsprekendheid. 
Die was er elk jaar en was altijd goed en leuk en dat 
vonden we ‘gewoon.’ 
We vonden trouwens veel ‘gewoon’. Even een 
weekendje naar Barcelona of drie keer per jaar op 
vakantie. De ‘reset’ die corona teweeg heeft gebracht is 
denk ik voor veel mensen ook wel goed.’ 
‘Ik zie ons nog staan op de parkeerplaats op 16 maart 
2020. Daar vond een bestuurswisseling plaats op de dag 

dat alle golfbanen gesloten werden. Ik was net twee 
weken in mijn nieuwe functie en corona kwam. In de 
weken erna was het echt prachtig voorjaarsweer, een 
stralend zonnetje, en dan kwam je hier aan en liep er 
niemand op de baan. Zó vervreemdend. En alle 
maatregelen die we daarna hebben moeten nemen. 
Heftig en bijzonder. Ik zie ons ook nog staan, samen met 
Frits en de horeca bij het uitdelen van de asperges. Het 
was de enige manier om weer fysiek in contact te komen 
met de leden. Echt zó mooi!’ 
 
En je moest het zonder Jelle doen… 
Paul: ’Ja, maar ik heb het natuurlijk nooit alleen hoeven 
te doen hier. Er is al die tijd een geweldige samenwerking 
geweest met Frits, de collega’s, de greenkeepers, het 

bestuur, en veel 
vrijwilligers. We 
hebben nog steeds 
veel contact, maar 
toen ik vorig jaar 
mei voor het eerst 
bij Jelle langsging in 
Zwolle, kwam ik 
daar met tranen in 
mijn ogen vandaan. 
Jelle moest daar 
veel alleen doen en 
had het zichtbaar 
heel zwaar. 

Pasgeleden kwam hij hier om samen met iemand van zijn 
club te kijken hoe een businessclub dag wordt 
georganiseerd. Het gaat hem nu gelukkig veel beter!’ 
 
Als we iets doen, doen we het goed! 
Paul: ‘Als we iets doen, doen we het ook goed.’ Dat 
hebben Jan-Willem en ik van begin af aan afgesproken. 
Dat betekent bijvoorbeeld dat we de nieuwe foregreens 
niet op 20 of 30 centimeter hebben afgegraven, maar 
echt op 40 centimeter en helemaal opnieuw hebben 
opgebouwd. Dat het ballenhok geworden is wat het is, 
een mooi, degelijk ballenhok inclusief toiletten en 
spuitplaats en dat het terras op een mooie manier is 
uitgebreid. Dat er ook een startershok is gekomen en de 
teeboxen op de Par 3 baan rigoureus zijn aangepakt en 
gerenoveerd met stelconplaten, teeborden, bankjes en 
nieuwe matten.  
 
En de nieuwe banken op de wedstrijdbaan. 
Minimalistisch, strak en ‘hufterproof’ om het zomaar 
eens te noemen. Ze wegen per stuk 260 kg. dus die neem 
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Gewoon meedoen of topgolfer worden 
Iedereen kan wedstrijdgolfen, jong en oud, man en 
vrouw.  
 
Golfwedstrijden worden veelal gehouden  in het 
weekend, maar ook ’s avonds na het eten en op 
doordeweekse dagen. Individueel, als koppel of zelfs als 
team. Sommige golfers willen gewoon gezellig een rondje 
golfen, 9 dan wel 18 holes of zelfs iets daar tussenin met 
andere leden van de club. Anderen willen misschien 
uiteindelijk wel deelnemen aan landelijke of 

internationale golfevents en dat geldt niet altijd alleen 
voor de allerbeste golfers van onze club. 
 
Alle golfverenigingen bieden hun leden de mogelijkheid 
om deel te nemen aan golfwedstrijden. Naast individuele 
wedstrijden en clubkampioenschappen worden ook 
jeugdwedstrijden, koppelwedstrijden, handicart, Old-
Granddad, ouder-kindwedstrijden en nog veel meer 
spelvariaties georganiseerd. 
 
Zo ook bij ons op De Drentsche, we noemen graag de 

De Wedstrijdcommissie 

je niet even mee.’ 
 
Baan is corebusiness 
Paul: ‘Maar per saldo is voor velen de baan natuurlijk 
onze corebusiness. Daarom is Michiel van der Vaart, de 
baanarchitect hier geweest om de baan leuker, 
aantrekkelijker en uitdagender te maken in de komende 
jaren. Daar zijn verrassende ideeën uitgekomen waar we 
samen met de baanarchitect en de regel- en 
handicapcommissie aan een masterplan voor de baan 
gaan werken.  
 
De eerste 
aanzet zullen 
nieuwe tees 
worden op 
Geel 6, Rood 3, 
Rood 6 en Wit 
3 en het 
aanpakken van 
een aantal bunkers. Daarnaast wordt de rough sinds eind 
vorig jaar korter gemaaid, waardoor je daar minder 
balverlies hebt en zo zullen we de komende tijd blijven 
investeren in het totaalplaatje van de baan.  
Overigens hebben we elk jaar nog veel schade aan de 
baan en baanmaterialen. We zijn een open baan en er 
wordt helaas nog steeds veel over teeboxen gereden 
door jongelui. In de schuilhutten van Geel 5 en Wit 7 
zitten geregeld jongeren, die ook hun sporen nalaten. 
We zijn voorlopig nog gevrijwaard van scooters en quads 
die over de greens gaan. Laten we het afkloppen.’ 
Paul: ‘Voor het verbeteren van de drainage op 
verschillende plekken in de baan hebben we contact met 
Combidrain. Wanneer de tijd hiervoor rijp is zullen we 
dus ook bijvoorbeeld plekken op Geel 1, Geel 9, Rood 4, 
etc. aanpakken. Sommige dingen in de baan zijn simpel 
op te lossen, maar op andere plekken moet fors 
gedraineerd worden. Op Wit 6 is er door de 

baanarchitect bijvoorbeeld geopperd om de brug verder 
naar rechts te verplaatsen en de vijver bij de huidige 
overgang wat te vergroten. Allemaal prachtige ideeën 
voor het verbeteren van onze baan in het masterplan.’ 
 
Starttijden blijven 
Paul: ‘Zoals het er nu naar uitziet zal het online 
reserveren van starttijden blijven. Maar het systeem 
verdient echt nog wel verbetering. Daar hebben we 
toevallig vanmorgen met het bestuur uitgebreid over 
gesproken. De kunst is om het zodanig te organiseren dat 
echt iedereen zo goed mogelijk aan zijn trekken komt en 
de baancapaciteit zo optimaal mogelijk wordt benut. Dat 
heeft onze volle aandacht. Daarnaast krijgen de banen 
waarschijnlijk teeboxen met afstanden, waardoor je 
bijvoorbeeld op de 54, de 58 of de 62 speelt in plaats van 
de gele of rode tee. 
 
Respect 
Na anderhalf jaar kijkt Paul ondanks alle kleinere en 
grotere uitdagingen met heel veel plezier terug op deze 
periode. Paul: ‘Ik geniet er vooral van dat we in staat zijn 
om met velen een geweldige golfbaan te runnen en in 
corona-tijd vooral te kijken naar wat er wél kan. Van 
horeca, tot vrijwilligers, van greenkeepers tot de shop. 
Van wedstrijdcommissie tot de pro’s. En wat te denken 
van alle starters die als vrijwilliger iedere dag de golfers 
de baan in begeleiden. Iedereen draagt zijn/haar steentje 
meer dan bij met onderling enorm veel respect, 
waardoor we best een stootje kunnen hebben en grote 
uitdagingen niet uit de weg gaan. En ik word alweer 
helemaal enthousiast als ik zie welke plannen de nieuwe 
lustrumcommissie aan het maken is voor het lustrum 
volgend jaar.’ 
 
Na afloop geven we elkaar een boks. En ik realiseer me 
onmiddellijk dat ik getuige was van een bijzonder 
gesprek. 
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laddercompetities, meer dan 100 deelnemers met in 
totaliteit al bijna 200 gespeelde wedstrijden. Ot & Sien 
viert haar eerste lustrum en dat gaan we zeker feestelijk 
afsluiten, de avondvierdaagse had een verrassend 
deelnemersveld en was in ‘no-time’ volgeboekt, een 
meer dan succesvolle touwtjeswedstrijd en - het kan 
niet op - een ware apotheose (kom maar eens op zo’n 
woord) met de Outsidercup. Voor dit alles zijn wij als 
wedstrijdcommissie verantwoordelijk . Niet alleen voor 
het bedenken van nieuwe wedstrijden, maar ook - 
helaas soms - afscheid moeten nemen van wedstrijden 
waar geen animo meer voor is. 
 
En natuurlijk de organisatie van al deze evenementen en 
het regelen van wedstrijdleiders. Daar hebben we een 
leuk en goed team voor in huis en subcommissies die 
hun zaakjes altijd perfect voor elkaar hebben en elk jaar 
extra evenementen organiseren. Hulde voor al deze 
(sub)commissies en wedstrijdleiders. Zonder hun inzet 
zou De Drentsche een saaie ballenclub zijn. 
 
Nu het C19 drama al een heel stuk op z’n (of is het haar) 
retour is kunnen we ook weer gezellig bij elkaar zitten 

voor de nazit in ons clubhuis of, zolang het weer ons 
toestaat op het ruime en vernieuwde buitenterras en 
onder het genot van……, ja ’t is maar net waar je van 
houdt nietwaar? Zoals het er nu naar uitziet komt er nog 
een Cross-Country in november en dan zijn we dan ook 
weer gestart met de spectaculaire Wintercup. Alle 
clubkampioenschappen zijn dan gespeeld evenals de KEI
-wedstrijden en kunnen we aan het eind van het jaar de 
balans opmaken en benieuwd zijn wie golfer/golfster 
van het jaar wordt. 
 
Wij zijn nu alweer bezig met de kalender voor het 
volgende jaar, het jaar van het vierde lustrum. Ook gaan 
we kijken wat blijft aan wedstrijden en wat voor nieuwe 
wedstrijden we kunnen inpassen. Een Rydercup Drenthe
-Rest van de Wereld wellicht. Of Damesdinsdag daagt 
Herenmiddag uit dan wel omgekeerd. We gaan het 
allemaal zien en vooral beleven. 
Want golf op het Zeijerveen beste mensen, dat is 
beleving. 
 
Was getekend: de WeCo   
Dik, John en Rolf 
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Provisionele bal  
Voor de snelheid in de baan is het belangrijk om, als je 
niet precies weet waar je eerste bal naartoe is gegaan, 
een provisionele bal (Regel 18.3) te slaan. Over die 
provisionele bal bestaan wat fabels, eigen interpretaties, 
enz. 
 
Ga je een provisionele bal slaan, dan moet je dat 
aankondigen. Niet zeggen dat je nog een bal gaat slaan, 
of een nieuwe, of iets dergelijks. Gewoon aangeven: 'Ik 
sla een provisionele bal.’ Anders is deze bal je nieuwe bal 
in het spel.  
 
Als je drie minuten naar je bal hebt gezocht, vervalt die 
en is je provisionele bal de bal in het spel. Je hebt dan 
inmiddels drie slagen achter de kiezen. Je hoeft trouwens 
niet per se naar je oorspronkelijke bal te zoeken, je hebt 
het recht maar niet de plicht. 
 
Ligt je provisionele bal dichter bij de hole dan je eerste 
bal en je slaat deze, dan is die provisionele bal de bal in 
het spel en mag je niet meer met je eerste bal verder 
spelen, mocht je die weer vinden. Sla je je bal in een 
hindernis, dan behoort een provisionele bal niet tot de 
mogelijkheden. 
 
Laatst had ik een iets ingewikkelder kwestie. Mijn 
flightgenoot slaat op Rood 4 zijn afslag links het bos in. 
Hij slaat een provisionele bal, die hij als zodanig heeft 

aangekondigd. Die landt ook links, in de rough. Na een 
korte zoekactie ziet hij zijn eerste bal tussen de 
brandnetels in het bos. Hij herkent de bal aan een 
streepje, dus hij hoeft gelukkig niet te bukken. Hij slaat 
de bal de fairway op en daarna nog een keer naar de 
green. De provisionele bal kan weer in de tas en bij de 
green aangekomen wil hij zijn volgende slag doen. Ai, 
toch niet zijn bal! Wel zo'n kenmerkend streepje, maar 
die staat blijkbaar op meer ballen. 
 
Bij Stableford kun je een streepje bij die hole zetten, 
maar we spelen een Strokeplaywedstrijd, dus hij moet 
wel terug. 'Je provisionele bal weer droppen op de plek 
waar je hem hebt opgepakt en daarmee verder spelen.' 
Bij het kwijtraken van de eerste bal is die provisionele 
namelijk de bal in het spel.  
 
Nadat hij de bal op de green heeft geslagen en met twee 
putts heeft uitgeholed vertel ik het slechte nieuws: ‘Twee 
strafslagen voor het spelen van de verkeerde bal en nog 
eentje omdat je je bal in het spel (toen nog je 
provisionele bal) hebt opgepakt. De slagen naar de 
verkeerde bal tellen niet mee.’ Alles bij elkaar een 9, een 
fikse score op een par 4, helaas. 
 
Zonder provisionele bal had hij van de green nog verder 
terug moeten gaan, naar de tee. Toch maar slaan, die 
provisionele bal. En vooral een unieke markering op je 
bal tekenen… 

Eric Afman 
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Joke van der Ven 
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Lieve vrienden van de Handicart en toekomstige vrienden, 
 
Ik ben blij dat jullie mee hebben gedaan met de wedstrijd 
voor de Stichting Handicart. Met 72 deelnemers was het 
een meer dan volle wedstrijd, de opbrengst van € 1.080 
gaat naar de Stichting Handicart. Voor de acht karren die 
wij nu hebben, moeten wij tenminste een opbrengst van 
twaalf duizend euro per jaar hebben. Dit geld krijgen wij 
bijeen door gebruik van de Handicarts, de donateurs en 
deze wedstrijd.  
 
In het eerste kwartaal konden de handicarts niet worden 
gebruikt omdat de baan te nat was. Daarna is het gebruik 
goed te noemen. 
 
Zoals bekend zijn de karren voorzien van GPS. Hiermee 
hebben wij de mogelijkheid om de karren niet op plaatsen 
te laten rijden die wij liever niet willen. Hiermee bedoel ik 
dan teeboxen, voorgreen en green. Op een gegeven 
moment heeft de DG&CC besloten de GPS uit te 
schakelen. De reden hiervoor is dat gebruikers erg 
onfatsoenlijk zijn bij de receptie, ze mopperen over 
plekken waar ze niet mogen komen. Als alle karren in 
gebruik zijn en er komt nog een aanvraag voor een 
handicart dan krijgen ze een buggy van de DG&CC mee en 
daar zit geen GPS op. Er zijn gebruikers die dan liever een 
buggy meenemen in plaats van een handicart. Heel 
jammer dat het zo moet. Wel is duidelijk dat in het najaar 

als de baan natter wordt de GPS weer wordt ingeschakeld.  
Toen ik begon als consul hadden wij 112 donateurs en 
gebruikers. Op dit moment hebben wij er 164. Wij zien 
ook dit jaar weer een stijging in gebruikers. Ik wil ook 
graag meer donateurs, zeker omdat wij de acht handicarts 
graag willen houden. Van de deelnemers aan de wedstrijd 
is 65% donateur of gebruiker. De rest, 35% dus, is nog 
geen donateur. Dat gaan wij nu veranderen. Voor deze 
deelnemers heb ik inschrijfformulieren klaarliggen. Hoe 
leuk zou het zijn als deze deelnemers zich aanmelden als 
donateur! Ik hoef niet de hoogste bijdrage per donateur. 
Elke bijdrage vanaf € 10 is welkom, maar meer mag 
natuurlijk altijd.  
 
Tot slot nog het onderhoud. Voor het functioneren van de 
karren is het noodzakelijk dat deze goed worden 
onderhouden. Mijn beste collega en hotline via Whatsapp 
Anne Bultstra, wil ik hartelijk dankzeggen. Martin 
Kanninga wil ik bedanken voor het meedenken en 
uitvoeren voor het afsluitend spel. Daan bedankt voor de 
hulp. DG&CC bedankt voor de greenfee kaarten, het 
water en het bestuur voor de traktaties. Frits van der 
Heide en de Golfshop voor één van de prijzen.  
De totale opbrengst is € 1.655 geworden (inschrijfgeld 
wedstrijd, Neary Challenge, extra bijdragen en nieuwe 
donateurs).  
 
Een heel mooi resultaat.  

Over de Handicarts 
Gerda Koster 

Beste allemaal, 
  
Na ruim 22 jaar doet de gelegenheid zich voor iets 
nieuws, iets heel anders te gaan doen.  
Met ingang van 1 november ga ik werken in de 
Optiek. Niet helemaal een vreemde keuze want ik 
kom uit een optiekfamilie (zus, oom, tantes en 
nichten). 
 
Natuurlijk ga ik mijn fijne collega’s missen. Ook ben 
ik trots dat ik mijn steentje heb bijgedragen aan 
The Country Golf Shop die uniek is, professioneel en 
vooruitstrevend. Bij deze wil ik jullie allemaal 
bedanken.  
 
Ik heb het enorm naar mijn zin gehad bij The 
Country Golf Shop. 
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